
KUNGSGÅRDENS SK Org.nr 885500-3490, Fotbollsmöte 2024-10-29

NÄRVARANDE PÅ SPORTHALLEN: Timon Bornegrim, Magnus Spellas, Elin Åslund, Helena Nilsen,
Emmeli Ahlin, Louvain Måhlén

1) GENOMGÅNG AV FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL

2) GENOMGÅNG AV FOTBOLLENS VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2024

3) EKONOMIN –
- Kolla över sammanställningen
- Obetalda medlemsfakturor från herrlaget
- Restaurangchansen - försäljning för föreningen i vår
- Pär Törnhult har valt att sluta som kassör

4) HERR
- Jonathan Paschen har valt att kliva av som assisterande tränare
- Sarbast Mohammadzadeh har valt att kliva av som tränare
- Timon Bornegrim, Diana Eriksson och Christopher Persson fortsätter inom laget, men

letar efter en till tränare

5) DAM
- Samarbete med Järbo IF
- Utomhusträningar på Svibacka

6) P2014
- Siktar på att köra 7 mot 7 säsongen 2025
- Magnus fortsätter som tränare tillsammans med några föräldrar som hjälper till
- Ska spela futsal-sammandrag under vintern

7) F/P 16/17
- Funderar på att dela upp tjejer och killar

- Skulle behöva en till ledare
- Louvain, Helena och Emmeli planerar att fortsätta som ledare

8) FOTBOLLSLEK
- Elin och Josefine fortsätter som ledare
- Planerar att fortsätta med åldrarna 2018-2020

9) SPORTHALLEN/VALLEN –
- Skidorna har fått godkännande att ta kodlåset från handikapp-toaletten och sätta vid

skidstugan
- Nät mot järnvägen - vi kommer att behöva söka investeringsstöd från kommunen

- Förslag att kolla med göransson om de vet hur man kan få tag på ett bra nät



- Rust av damernas omklädningsrum
- Ingenting nytt

- Vi måste ha någon som klipper och kritar planen 2025
- Förslag att involvera ungdomar

- Större soptunnor till omklädningsrum 5st
- Se över inför 2025
- Magnus kollar upp

- Kolla över städredskap i omklädningsrum och uppdatera det som behövs
- Ta med punkten till städdagen i vår

- Vinter-rutiner kvar i år
- Batterier färgmaskin

- Louvain och Helena fixar
- Batterier gräsklipparen

- Louvain och Helena fixar
- Ställa in kritfärg

- Louvain och Helena fixar
- Vattenslangarna ska lindas upp

-
- Höststäddag 2025
- Nya nät till 11-manna målen 2025

10) ÖVRIGT –
- Nytt bokningssystem för sportvallen/skidstugan - fotbollen ska ha ett eget schema

för 2025
- Tar med till nästa säsong

- Åshammar vill ha ett samarbete med KSK
- Magnus är öppen för ett ev samarbete med P2014
- Herrlaget tackar nej till samarbete 2025, men är öppen för samarbete om

det skulle bli aktuellt längre fram
- Föreningsledda sammandrag 2025

- Louvain och Lillemor ansöker om att hålla i ett sammandrag
- Lägga ut på facebook om behov av idéellt arbete

- Louvain fixar

11) Nästa möte –
- Vi tar nästa möte i januari/februari

12) Mötet avslutades

Vid protokollet: Timon Bornegrim, Magnus Spellas, Elin Åslund, Helena Nilsen, Emmeli Ahlin,
Louvain Måhlén


